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Minnesanteckningar från Gotlands skidting 
i Svaidestugan lördagen den 11 september 2010 
 
Dagens program började med en dryg timmes träning/aktivitet. Fyra tremannalag fullföljde en 
tvåkamp som inleddes med tipspromenad på tid och säckhoppning i storsäck. När ett 
vinnande lag korats så serverades hamburgare till alla. Lagom till kaffet så inleddes tinget 
som bestod av 25 deltagare som representerade 4 av öns skidklubbar. 
 
Lars-Börje Hellenberg öppnade 2010 års skidting, Därefter tog Anders Birgersson vid med 
en presentation av förslaget till 2011 års tävlingsprogram. Sedan följde övriga frågor. Tinget 
avslutades med utdelning av DM-plaketter. 
 
Tävlingsprogrammet 

• Bra med en tävling efter Vasaloppet.  

• Bra med programförslaget att göra damsträckorna längre, alltså vill tinget förlänga 5 till 
10, 10 till 20 och 20 till 50. Genom att damerna kör ett 50 km-lopp så kommer de också 
att på Gotland kunna köra ett seedningsgrundande lopp till Vasaloppet. 

• Viktigt att ha bra preparerade spår på tävlingarna så att inte stavarna sjunker ner, gäller 
särskilt i skejt. 

• Önskemål framfördes om att återinföra elspårcupen. 

• Önskemål framfördes om att ordna långlopp för ungdomar.  

• Satsa på 50/50 om det är ett seedningslopp. Media etc.  

• Önskemål framfördes att ta bort 30/20 alternativt sprinten, men tinget bestämde att båda 
skall vara kvar i årets program. 

• Tinget önskar att DM-klasserna för seniorer ändras till fyra klasser:  
DM H/D, respektive motion H/D 

• Sprint och en stafettsträcka föreslås åkas i fri stil. 

• För att kunna träna inför sprint och stafett krävs preparerade fristilsspår för träning. 

• Femmilen en helg förläggs till den 12 eller 13 februari. 

• Lägg 15/10 på en vardagskväll  

• Tjejmilen/barnens vasalopp läggs till den 20 februari. 

• Klubbarna lägger till egna alternativa tävlingar innan årsmötet. 

• Skidförbundet får i uppdrag att kolla upp reglerna för UDM och antal deltagare. Görs klart 
till årsmötet. 
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Skidledarutbildning 
Skidförbundet kommer att ha ambitionen att arrangera en steg1-utbildning på ön under 
säsongen. 
 
Skiddräkt 
Ansvarig för att ta fram en gemensam gotländsk skiddräkt utsågs till Jan Utterberg, Fredric 
Dahlström, Stefan Persson och Håkan Lundberg. 
 
DM-plaketter 
Förbundsstyrelsen får i uppdrag att ta fram de riktlinjer som finns för DM-tecken och skickar 
ut rekommendationer till arrangörsklubbarna. 
 
 
Vid tinget deltog: 
 
Lars-Börje Hellenberg GSF/Stenkyrka IF 
Matilda Hoffstedt GSF/Svaide-Roma SOK 
Stefan Persson Visborgs OK 
Håkan Lindberg Svaide-Roma SOK 
Janne Utterberg Svaide-Roma SOK 
Fredric Dahlgren Svaide-Roma SOK 
Anders Thunegard Svaide-Roma SOK 
Stefan Sandelin Svaide-Roma SOK 
Joakim Allgulander Svaide-Roma SOK 
Helena Allgulander Svaide-Roma SOK 
Maria Jansson Svaide-Roma SOK 
Karolina Sundblad Svaide-Roma SOK 
Jerker Loré  Svaide-Roma SOK 
Charlotta Dahl Visborgs OK 
Mattias Vejlens Visborgs OK 
Christer Liljegren Stenkyrka IF 
Niklas Callenmark Svaide-Roma SOK 
Anita Carlsson Visborgs OK 
Anders Carlsson Visborgs OK 
Stig Dahl  Visborgs OK 
David Dahl  Visborgs OK 
Agnes Carlsson Visborgs OK 
Maja Almgren Visborgs OK 
Mikael Gardelin Visborgs OK 
Albert Askengren Visborgs OK 


